
 

VALTUUSTOALOITE 
UOTINTIELLE KEVYENLIIKENTEENVÄYLÄ 

 
 
Me allekirjoittaneet valtuutetut olemme huolissamme Uotintieltä puuttuvasta 
kevyenliikenteen väylästä. 

 
Uotintiellä liikenne on ajoittain hyvinkin vilkasta koska terveyskeskuksen 

”takapihan” huoltoliikenne on merkittävää ja entisestään vilkastunut myös 
onnistuneen Siiri-kahvilan myötä. Toki haittaa lisää myös puistomaisen 
puuston rehevöitymisestä aiheutuva tien ”suupuminen” 

 
Uotintien asunnoissa asuu monenlaisia kuntalaisia, kaikki heistä eivät liiku 
autoilla vaan tulevat kävellen ja apuvälineillään Uotintietä pitkin 
Tampereentien jalkakäytävälle. 

 
Esitämmekin että kunta rakentaa Uotintielle kevyenliikenteenväylän 
parantamaan liikenneturvallisuutta ja helpottamaan liikennettä. Uutta väylää 
tulevat käyttämään paitsi Uotintien asukkaat myös terveyskeskuksen 
henkilökunta, Uotin kylpylän ja Kahvila Siirin asiakkaat. 

 
 

 
 

KTS GOOGLE MAPS UOTINTIE LEMPÄÄLÄ STREET VIEW 
 
Allekirjoitukset: 
1. Mikkola Markku 
2. Ojala Carita 
3. Wallenius Ari 
4. Tolonen Kari 
5. Virtanen Kari 
6. Hakala Heikki 

7. Hämäläinen Totti 
8. Österberg Pauliina 
9. Nurmela Piia 
10. Wesslin Tiina 
11. Rossi Tarja 
12. Virtanen Hanna 

13. Lipsanen Tuomo 
14. Sundström Marja 
15. Kärki Mikko 
16. Länsipuro Harri 
17. Niemi Veijo 
18. Selin Niina 



19. Haapasalmi Anita 
20. Perälä Antti 
21. Liuha Tuukka 
22. Haapajoki Henri 
23. Mäkinen Petri 
24. Strömberg Katja 
25. Kallio Kirsi 
26. Huhtala Anita 
27. Tiensuu Hannu 
28. Kuisma Juha 
29. Söderström Päivi 
30. Kuisma Tapio 
31. Lundán Johanna 
32. Nieminen Nanna 
33. Kosola Satu 


